

English	Chinese Simplified (Mandarin)
<b>Gatherings at home and large family events</b>	<b>在家聚会和大规模家庭活动</b>
There are no limits on visits to your home, however group sizes should not exceed 100 people.	到您家拜访的人数没有上限，但是团体规模不应超过 100 人。
You still need to maintain physical distancing of 1.5 metres and practise good hygiene.	您仍然需要保持 1.5 米的肢体距离和良好的卫生习惯。
Do not visit someone else's house if you or they are feeling unwell.	如果您本人或您要拜访的人家有人身体不适，请不要登门做客。
While there are no longer restrictions for household visits, we must all be sensible when having people to our homes and put in place control measures.	尽管对居家拜访不再有限制，但我们都必须在请人来家时保持明智，并采取控制措施。
This includes knowing who is there and at what times, downloading the COVIDSafe app, joining Flu Tracker and participating in important Your Say Community Panel engagements and health surveys that will help the ACT respond as best as it can.	这包括记清楚谁在何时来了您家，下载 COVIDSafe 手机应用程序，加入 Flu Tracker，参加重要的 YourSay Community Panel 参与性活动和健康调查，这将帮助首都领地尽己所能地做好应对。